
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 17/03/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Στελέχωση Κ. Υ. Σαμοθράκης με παιδιάτρους» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, πρόσφατα το Κέντρο Υγείας στη Σαμοθράκη, λόγω 
ταυτόχρονων αδειών και των δύο παιδιάτρων, απέμεινε χωρίς αυτή την ειδικότητα. 
Δυστυχώς, κι ενώ στο νησί της Σαμοθράκης βρίσκονται σε έξαρση οι παιδικές ιώσεις, 
αυτήν τη χρονική περίοδο κρίθηκε σκόπιμο να εγκριθούν ταυτόχρονα άδειες σε 
αμφότερους τους παιδιάτρους. Αποτέλεσμα της έγκρισης των αδειών ήταν να απομείνει 
αστελέχωτο το παιδιατρικό τμήμα στο αναφερόμενο Κ. Υ., με συνέπεια οι γονείς εύλογα 
να διαμαρτύρονται. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε σε ενίσχυση τόσο του παιδιατρικού τμήματος όσο και του Κ. 
Υ. Σαμοθράκης γενικότερα με ειδικότητες αναγκαίες για την εύρυθμη λειτουργία του στο 
νησί της Σαμοθράκης; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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